


       佛山市华创晋轰金属制品有限公司是集研发，生产，销售LED产品于一体的高科技
企业。坐落于中国广东省佛山市南海区里水镇麻奢段麻奢圭和路26号。公司面积十万平
方米，注册资本达到1千万。

       目前公司有员工约800人，下设面板灯车间，T8灯管车间，T8T5支架车间，磁吸灯
车间，投光灯车间等流水线约40条，一天产能约20万支。

公司有专门的质检部门对原材料，生产线，成品进行严格的质量把控。同时产品通过
ISO、CB、CE、CCC等认证。是中国国内最好最大的LED企业之一。

       公司优秀的产品质量，高性价比的价格，准时的交货期以及完善的售后服务在国内
外市场享有良好的信誉。产品在欧洲、南美、中东、亚洲及非洲市场受到广泛好评。

       Sparkle Star Lighting, A High-tech enterprise integrating research and 
development, production and sales of LED Products. It is located at No. 26, 
Mashe Guihe Road, Mashe Section, Lishui Town, Nanhai District, Foshan, 
Guangdong, China. Our company covers an area of one hundred thousand 
square meters, with a registered capital of 10 million Yuan.

       At Present, there are around 800 employees in our company, with about 40 
production lines including panel light workshop, T8 tube workshop, T8&T5 
fixture light workshop, magnetic track system workshop and LED flood light 
workshop. Our production capacity can go up to 200,000 per day.

       Our Company has a special quality control department to raw materials, 
production lines, finished products for strict quality control. At the same time, 
our products pass the certification such as ISO, CB, CE, CCC and so on. It is one 
of the best and largest LED enterprises in China.

       Our company enjoys a good reputation for excellent product quality, cost-
effective price, on time delivery as well as perfect after-sales service in the 
domestic and foreign markets. In addition, our products are widely praised in 
the market of Europe, South America, the Middle East, Asia and Africa.






















































